
ZAPISNIK 9. SEJE ZAVODSKEGA SVETA  
 
 
Dne 11. julija 2023, ob 18.00, se je preko spletnega omrežja (šolska platforma MEET) sestal Zavodski svet 
Večstopenjske šole Opčine. 
Sejo vodi ravnateljica, zapisnik piše vzg. L. Lombardo. 
 
PRISOTNI: 
 
Ravnateljica dr. Mara PETAROS 
 
PREDSTAVNIKI 
STARŠEV 
 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 
 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 
 

FERLUGA Claudia 
 

ANTONIČ Annamaria MENEGATTI Carmen 

HRVATIČ Alja BIBER Christina 
 

PETERLIN Matevž 

LOVREČIČ Alina 
 

COSMA Carmen  

PANGERC Daša LOMBARDO Lucia  

SOSSI Jan STARC Nicole  

ZADNIK Tanja ŠRK Nataša  

 ŠTOKA Alenka  

 VERGINELLA Katja  

 
ODSOTNI: 
 
PREDSTAVNIKI  
STARŠEV 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 

KOCJAN Ginevra (opravičeno 
odsotna) 
 

  

SPACAL Tanja (opravičeno 
odsotna) 

  

 
 
Dnevni red:    
 

1. Odobritev zapisnika prejšnje seje 

2. Spremembe proračuna 2023 

3. Predlogi dejavnosti in projektov Vip za š.l. 2023/24 

4. Projekti v sklopu združenja staršev in raba prostorov 

5. Izvenšolske dejavnosti in naravoslovni tedni 2023/24 

6. Razno 

 



1. Odobritev zapisnika prejšnje seje 
 

Prejšnja seja je potekala 18. maja 2023 in je v glavnem predvidevala odobritev letnega finančnega obračuna 
za leto 2022, načrta za obnovo in okrevanje, uporabe prostorov in šolskega koledarja za š.l. 2023-24, na 
dnevnem redu pa sta bili še točki o spremembi proračuna za leto 2023 in o kriterijih za dodelitev učnega osebja 
posameznim šolam in razredom. 
Uč. Starc prosi, če bi lahko pri točki o šolskem koledarju dodali, da se prvi teden pouk za osnovne šole zaključi 
ob 13.00. 
 
SKLEP ŠT. 38: 
14 članov zavodskega sveta odobri zapisnik prejšnje seje, 2 člana pa se vzdržita. 
 
 

1. Spremembe proračuna 2023 
 
Sprememb od prejšnje seje do 30. junija ni zelo veliko. Po Deželnem zakonu 13 smo prejeli prispevek v vsoti 
2.693,65 evrov za prevode in dvojezične objave in programe za upravno poslovanje. Od izletov so starši 
prispevali 8.509 evrov; ravnateljstvo je predvidevalo, da bomo prejeli 24.000 evrov za izlete, zelene tedne, 
ekskurzije itd.,  prejeli pa smo 32.509 evrov. Vse smo že plačali agencijam in podjetjem, ki so poskrbeli za 
prevoz. 
Skupno višanje prejemkov finančnega načrta 2023 je 11.846,65 evrov. Na dan 31. maja je bilo predvideno 
stanje prejemkov in izdatkov 356.622,76 evrov, na dan 30. junija je bilo skupno predvideno 368.073,41 evrov. 
Povzetek: 
DEŽELNI PREJEMKI: 
 
Dodelitev prispevka po D.Z. 
13/18, čl. 49 – 51 Prevodi in 
dvojezične objave in programi 

DEŽELA FJK, dekret št. 
22800 z dne 18.5.2023 

2.693,65 € A02 – Upravno 
delovanje 

 
 
ZASEBNE USTANOVE IN FIZIČNE OSEBE: 
 
Vračilo napačno plačane vsote Ga. Malalan Melita 644,00 €  P2 – Projekti na 

socialno-humanističnem 
področju 

Izleti in ekskurzije š.l. 2022/23 
– poviški od januarja do danes 

Družine učencev (24.000 
začetna vsota v bilanci 2023; 
32.509,00 € stanje 30.6.2023) 

8.509.00 € A05 – Izleti in 
ekskurzije 

 
Storno rezervnega sklada v višini 30,00 € na A03/7 – Učbeniki nižja srednja šola 
 
 
 
SKUPNO VIŠANJE PREJEMKOV FINANČNEGA NAČRTA 2023 :     €             11.846,65           
 
PREDVIDENO STANJE PREDVIDENIH PREJEMKOV IN IZDATKOV  €          356.226,76 
Dne 
31.5.2023                                                         
======================================================= 
SKUPNO  PREDVIDENO STANJE                                                                    368.073,41                               
 

 
 
 



2. Predlogi dejavnosti in projektov Vip za š.l. 2023/24 
 
Ravnateljica predstavi članom predvidene dejavnosti tistih šol od katerih je do danes prejela predloge in 
projekte.  
Za vse osnovne šole bo kot vsako leto organiziran praznik prvošolcev.  
OŠ Sirk namerava v septembru in oktobru sodelovati na Slofestu, predvideni pa so tudi projekt »Poklici 
nonotov«, nogometni turnir, ogledi razstav, sprehodi, sodelovanje na natečajih, sodelovanje z vaškimi društvi, 
ogled Rižarne.  
OŠ Bevk organizira pohod v sodelovanju s SKD Tabor, ekskurzijo v Trst, izlet v Gradež z Delfino verde, obisk 
NŠK, obisk čebelarja na Piščancih, ogled BioMa v Miramaru, obisk ribiškega muzeja, delavnice Art Academy, 
obisk knjižnice Pinko Tomažič, urejanje površine ob spomeniku padlim, ogled kraške hiše in sprehode. Stavba 
OŠ Bevk bo verjetno kraj snemanja nove fiction za Rai, od septembra do novembra, tako da bodo imeli 
osnovnošolci in srednješolci tudi možnost videti kako poteka snemanje filma. 
OŠ Tomažič se je aktivno vključila v Erazmus in bo sodelovala pri uvajanju gozdne pedagogike skupaj s 
srednjo gozdarsko in lesarko šolo iz Postojne in osnovno šolo iz Postojne. Učitelji so bili že na izobraževanju, 
sedaj bodo na vrsti tudi učenci, začeli pa bodo izvajati gozdno pedagogiko tudi med poukom. Organizirali 
bodo sprehode v bližnjo okolico, pohod treh kalov, gibalno vzgojo v športnem centru na Padričah, ogled razstav 
in prireditev. OV Kralj je pristopil k mreži gozdnih vrtcev; začel bo uvajat gozdno pedagogiko in sodeloval z 
društvom Primorec ter z univerzo na Primorskem, smer predšolska vzgoja. 
OŠ Černigoj bo organizirala delavnice z vaščani, sprehode v bližnjo okolico, kolesarjenje v bližnjo okolico, 
ogled ribiškega muzeja v Križu, srečanje s tamkajšnjimi ribiči, ekskurzijo v Trst po sledeh mlekaric in ribičev, 
ogled akvarija in didaktično delavnico o trgatvi. 
Uč. Cosma za OŠ Trubar vključi predlog o sprehodih v bližnjo okolico in ogled kakega muzeja v Trstu. Uč. 
Štoka pa pove, da na OŠ Černigoj imajo že vrsto let tudi koledovanje po vasi, dan mobilnosti v Logatcu v 
septembru, srečanja z vaščani, naslednje leto pa bodo praznovali 50. obletnico in bodo organizirane razne 
dejavnosti. V zvezi z obletnico pa pripravljajo na šoli brošuro o šolskem medvrstniškem nasilju. 
 
 

2. Projekti v sklopu združenja staršev in raba prostorov 
 
Združenje staršev Bazovica prosi za uporabo šolskih prostorov v ponedeljkih in sredah do 15.30. Združenje 
staršev Prosek od ponedeljka do petka do 16. ure. Združenje staršev Opčine v ponedeljek, torek in četrtek  z 
urniki 14.30 – 15.30, v petek 13.30 – 14.30. Združenje staršev Sirk v četrtkih 16.30 – 17.30. Združenje staršev 
Gradnik od ponedeljka do petka 13.30 – 15.45. 
ŠD Sloga prosi za uporabo telovadnice v torkih in četrtkih z urniki 14.45 - 19.30. Društvo Cheerdance 
Millenium prosi za uporabo telovadnice v ponedeljkih, sredah in petkih 16.00 - 19.30 in v sobotah 10.00 - 
12.00. ŠD Kontovel prosi za uporabo telovadnice v ponedeljkih, sredah in petkih 14.30 - 19.30.  
Pogoji za športna društva so seveda ti, da zapustijo telovadnico tako, kot so jo našli, to se pravi čisto in urejeno, 
sicer se konvencija prekliče.  
 
SKLEP ŠT. 39: 
Zavodski svet soglasno odobri uporabo prostorov od strani združenja staršev in športnih društev. 
 
 

3. Izvenšolske dejavnosti in naravoslovni tedni 2023/24 
 
Letos smo se prijavili za tri projekte za 4. in 5. razred osnovne šole ter za 1. in 2. srednjo.  
Žal smo za plavalni teden za 1. razred srednje šole dobili samo en termin, in sicer za tisti teden pred začetkom 
božičnih počitnic, ravno takrat ko imajo naši otroci polno božičnic po šolah in raznih društvih. Prosili smo za 
nov termin plavalne šole v Murski Soboti, in sicer od 20. do 24. novembra, s tem, da bodo učenci hodili na 
plavanje v zdravilišče Radenci, popoldne pa bodo imeli raznorazne dejavnosti.  
Zdravilišče Debeli rtič nam ponuja plavalni teden, ki pa bi bil nekoliko dražji (približno 32,00 Evrov na dan). 
Ravnateljica in profesorji trenutno razmišljajo, če bi sprejeli ali pa bi raje vztrajali in počakali, če dobimo še 
kaj pri SŠD. Člani se strinjajo, da bi še malo počakali in vztrajali s SŠD. Uč. Verginella predlaga tudi, da bi se 
razdelili v dve skupini, če bi ta lahko bil pogoj, da dobimo kako drugo ponudbo. Ga.Lovrečič pa sprašuje, 
zakaj se 3. razredi srednjih šol ne bodo udeležili naravoslovnih tednov kot v preteklosti, ravnateljica odgovori, 



da gredo ponavadi 3. razredi na večdnevni izlet. 
 

4. Razno 
 
Ravnateljica poroča članom o poteku projekta PRNN. Objavljen je bil razpis za projektanta, nanj pa se je 
prijavil Mattia Spinazzola, s katerim sta si skupaj ogledala vso elektronsko opremo, ki jo že imamo na šolah, 
kar je postalo izhodišče za bodoče nakupe. Kar se tiče nakupov do 140.000 evrov lahko gremo direktno do 
prodajalca, izbira prodajalcev pa mora biti seveda utemeljena. Zato smo se odločili, da bomo v naslednjih dneh 
trem ali štirim podjetjem poslali prošnjo za ponudbo in potem bomo na podlagi tistega, kar nam bodo poslala 
podjetja izbrali dobavitelja, ki nam daje najboljša jamstva v razmerju kakovost-cena in kar se tiče dodatne in 
nadaljne asistence. 
Glede nameščanja učnega osebja po raznih šolah je še vse v teku, do 1. septembra pa bomo gotovo vse uredili. 
Ga. Ferluga vpraša kdaj bo po šolskem koledarju začela menza na osnovnih šolah, ravnateljica odgovori, da 
bomo začeli s kosili predvidoma z drugim tednom pouka, če se bo dalo z občino vse uredit. Ga. Ferluga vpraša 
tudi, kdaj bodo starši izvedeli dokončne urnike pouka, uč. Starc ji odgovori, da se vsi učitelji trudijo, da bi 
urnik stekel kot v lanskem šolskem letu, sicer pa je zmanjkalo nekaj učnega osebja in zaradi tega čakamo, da 
enkrat avgusta nam Deželni šolski urad dodeli še kakšno pomoč, ki pa ne vemo še, kateri šoli bo dodeljena. 
Ravnateljica pojasni, da razen OŠ v Trebčah, ki je celodnevna in dobi zaradi tega učno osebje za 40 ur na 
teden, dobijo vse ostale šole po zakonu osebje za 27 ur tedensko; karkoli nudi šola extra je zato, ker se 
odpovemo drugim zadevam. Urnik v šoli torej podaljšujemo s tem, da imamo delitev med razredi, skrajšamo 
kako učno uro in morda se celo odpovemo kvaliteti določenih dejavnosti. Pri tem bi bilo dobro se zamisliti in 
razmišljati, če v naslednjih šolskih letih želimo pouk vsak dan do 16. ure ali pa ostati na 27 ur tedensko, 
popoldanske dejavnosti organiziramo drugače. Težave so namreč pri tem, da nam vsako leto skrčijo organik, 
letos smo izgubili dve učiteljici. Uč. Starc seznani člane, da je na našem ravnateljstvu problem tudi ta, da 
občina Trst ne nudi kosila, če ni potem še ene učne ure, ki jo nudijo učitelji. Ravnateljica pove, da če bi se 
odločili, da bi vse šole postale celodnevne moramo že zdaj začeti pripravljati prošnje in papirje za naslednje 
šolsko leto, ga. Hrvatič pa pripomni, da bi bilo dobro, da bi delali na tem, da poleg trebenske šole bi še kakšna 
šola na našem ravnateljstvu postala celodnevna. Ravnateljica pove, da pred leti je sicer že obstajal predlog, a 
večina staršev je bila proti, sicer pa so se časi spremenili, obstajajo morda pogoji, da bi začeli lahko razmišljati 
v smeri celodnevnih šol in zavodski svet bi potem odločil katere šole spremeniti v celodnevne. Ga. Ferluga se 
ne strinja s tem predlogom, saj osebno smatra, da ne more zavodski svet odločati za celo skupnost, lahko pa bi 
delali na tem, da bi staršem delili ankete in organizirali sestanke pri katerih bi družinam razložili, kaj pomeni 
imeti celodnevno šolo. Po njenem mnenju bi najboljša rešitev bila ta, da bi občino Trst starši in ravnateljstvo 
prosili za kak dodatni prispevek za popoldanski pouk in mogoče kaj črpali tudi iz Zakona 26. Uč. Verginella 
predlaga, da bi morda raje delali na  sodelovanju z društvi ali pa z Dijaškim domom, saj občina dobiva toliko 
prošenj, da nas ne bo vzela v poštev. Društva mogoče bi imela možnost priti v pomoč šoli, morda bi jim uspelo 
dobiti tudi kak deželni prispevek. Ravnateljica se strinja s tem predlogom, ga. Ferluga pa jo vpraša, če bi lahko 
ravnateljstvo organiziralo srečanje z društvi, ravnateljica pa odgovori, da je na razpolago in da tudi ona sama 
pride lahko na šolo se pomenit z njimi, če bi združenje staršev organiziralo sestanek. Ga. Lovrečič pripomni, 
da so po vaseh društva prostovoljna in ne vsa imajo možnosti organizirati dejavnosti, ker imajo premalo članov; 
po njenem mnenju torej po nekaterih manjših vaseh bi bilo to sodelovanje težko izvedljivo. Ga. Ferluga pa 
doda, da se morajo društva zavedati, da če šola zapre bodo otroci šli v druga društva v drugih vaseh, zato bi 
bilo dobro z njimi organizirati srečanje, ker se ljudje ne zavedajo katere so realne težave, to se pravi, da gremo 
v to, da se bodo šole v prihodnosti zaprle. Delati moramo torej na tem, da vsi sodelujemo, ker ni stvar samo 
ravnateljstva in učiteljev. Ravnateljica se strinja in predlaga članom, naj o vsem tem razmislijo čez poletje. 
 
 
 
Seja se je zaključila ob 18.50. 
 
Predsednik Zavodskega sveta                                                                 Zapisnik vodila 
           g. Jan Sossi                                                                                vzg. Lucia Lombardo      
 
 
 
 



 
 


